
Protok61 Nr XXII/12
 
sesji Rady Gminy Miejsce Piastowe, odbytej w dniu 26 marca 2012 r.,
 

w sali posiedzen Rady Gminy im, Franciszka Matusiewicza
 
w Urzedzie Gminy Miejsce Piastowe.
 

1. Otwarcie obrad. 

Sesje XXII otworzyl 0 godz. 900 i prowadzil jej obrady Przewodniczacy Rady Wiktor Skwara. 

W sesji uczestniczyli:
 

- Marek Klara - W6jt Gminy,
 

- Stanislawa Gawlik - Zastepca W6jta,
 

- Radni - wedlug listy obecnosci,
 

- Krzysztof Mercik - Sekretarz Gminy,
 

- Agnieszka Mercik - Meier - Radca prawny,
 

,.. - Dyrektorzy szkol - wedlug listy obecnosci, 

- Soltysi - wedlug listy obecnosci. 

Listy obecnosci w zalaczeniu, 

Przewodniczacy Rady, na podstawie listy obecnosci, stwierdzil prawomocnosc obrad. 

Stan Rady wynosil 13 radnych. Nieobecni radni usprawiedliwieni - Jacek Dobrzanski i Jerzy 

Wdowiarz 

Przewodniczacy Rady przedstawil proponowany porzadek obrad XXII sesji Rady Gminy (jak 

w zalaczeniu). 

W6jt zlozyl wniosek 0 zrruane porzadku w punkcie 4 przez wprowadzenie do mega 

kolejnych podpunkt6w: 

1) po podpunkcie 1) podpunktu 2) - Podjccie uchwaly 0 zmianie uchwaly w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejsce Piastowe (13 glosow - za), 

2) podpunktu 10) - Podjecie uchwaly w sprawie przystapienia Gminy Miejsce Piastowe do 

.Podkarpackiego Programu Odnowy Wsi na lata 2011 - 2016" (13 glosow - za), 

3)	 podpunktu 11) - Podjecie uchwaly w sprawie .Programu opieki nad zwierzetami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzat na terenie Gminy Miejsce Piastowe w 2012 r." (13 

glosow - za). 

Wiecej wniosk6w nie zgloszono, W wyniku glosowania, zmieniony porzadek obrad przyjety 

zostal jednoglosnie (13 glosow - za). 

Porzadek obrad przedstawial sie nastepujaco: 

1.	 Otwarcie obrad. 

2.	 Przyjccie protokolu z XXI sesji. 

3.	 Sprawozdanie z dzialalnosci W6jta za okres miedzy sesjami. 

4.	 Podejmowanie uchwal w sprawie: 

1) zmian w uchwale budzetowej na 2012 rok, 

2) 0 zmianie uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejsce 

Piastowe, 
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3) wyodrebnienia w budzecie Gminy Miejsce Piastowe srodkow stanowiacych fundusz solecki, 

4) przeksztalcenia Szkoly Podstawowej w Widaczu w Szkole Filialna Szkoly Podstawowej im. 
Sw. Jana Kantego w Targowiskach z siedziba w Widaczu, 

5) okreslenia zasad udzielania i rozmiaru obnizek w realizacji tygodniowego obowiazkowego 

wymiaru godzin zajec nauczycieli, kt6rym powierzono stanowiska kierownicze w szkolach, 
dla kt6rych organem prowadzacym jest Gmina Miejsce Piastowe, 

6) okreslenia tygodniowego obowiazkowego wymiaru godzin zajec pedagog6w, psychologow, 
logoped6w i doradc6w zawodowych zatrudnionych w szkolach, dla kt6rych organem 
prowadzacyrn jest Gmina Miejsce Piastowe, 

7) zgody na obciazenie sluzebnoscia gruntowa nieruchomosci stanowiacej wlasnosc Gminy 
Miejsce Piastowe, 

8) odmowy zmiany uchwaly Nr XIVI124/07 Rady Gminy Miejsce Piastowe z dnia 

28 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego "Glowienka 4" w Gminie Miejsce Piastowe, 
9) rozpatrzenie skargi, 

10) przystapienia Gminy Miejsce Piastowe do .Podkarpackiego Programu Odnowy Wsi na lata 
2011-2016", 

11) .Programu opieki nad zwierzetami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzat na 
terenie Gminy Miejsce Piastowe w 2012 r.". 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

6. Zamkniecie obrad. 

Przystapiono do wyboru sekretarza obrad. 

Radny Andrzej Wilga zglosil na sekretarza obrad radnego Ryszarda Lenika, kt6ry wyrazil 
zgode na kandydowanie. Wiecej kandydat6w nie zgloszono. W wyniku glosowania wniosek zostal 
przyjety: 12 glosow - za, 0 - przeciw, 1 - wstrzyrnujacy. 

P r z e b i ego bra d: 

,... 2. Przyjecie protokolu z XXI sesji. 

Radni nie zglosili uwag do protokolu, W wyniku glosowania, protokol z XXI sesji Rady 

Gminy zostal przyjety jednoglosnie (13 glos6w - za). 

3. Sprawozdanie z dzialalnosci W6jta Gminy Miejsce Piastowe za okres miedzy sesjami. 

Sprawy inwestycyjne: 

~ W dniu 06.03.2012 zostala podpisana umowa z Rejonem Budowy Dr6g i Most6w w Krosnie na 
wykonanie zadania pod nazwa "Remont drogi gminnej - ul. Pilsudskiego w miejscowosci 
Targowiska". Dodal, ze zadanie to bedzie finansowane z Narodowego Programu Odbudowy 
Dr6g Lokalnych. 

~ W dniu 16.03.2012 r. zostal ogloszony przetarg na zadanie pod nazwa i.Remont drogi gminnej
ul. Handlowa w miejscowosci Targowiska. Otwarcie ofert nastapi w dniu 03.04.2012 r. Dodal, 
ze zadanie to bedzie finansowane z Funduszu Solidarnosci Unii Europejskiej. 

~ Trwaja przygotowania dokumentacji na remonty kolejnych dr6g w ramach przyznanych 
srodkow na usuwanie skutk6w powodzi tj.: ul. Starowiejskiej i Cmentamej w Miejscu 
Piastowym oraz ul. Slonecznej w Glowience, 
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Y	 W dniu jutrzejszym zostana rozpoczete prace remontowe na drodze powiatowej Wrocanka 

Glowienka. Dodal, ze droga ta bedzie realizowana w ramach Narodowego Programu 

Przebudowy Dr6g Lokalnych. 

Y	 Do Starostwa Powiatowego zostala zgloszona droga powiatowa Rogi - Iwonicz z uwagi na jej 

katastrofalny stan. Dodal, ze na niektorych odcinkach przebudowywana droga przestala istniec. 

y	 Na Konwencie W6jt6w i Burmistrzow dyskutowany byl temat dotyczacy utrzymywania dr6g 

powiatowych i chodnikow powiatowych. Dodal, ze Konwent W6jt6w i Burmistrzow 

jednoglosnie dazy do formalnego uregulowania wspolpracy z Powiatem Krosnienskim 

w zakresie zimowego utrzymania dr6g i chodnikow powiatowych oraz biezacego utrzymania 

stanu dr6g i chodnikow w ciagu roku. 

Sprawy oswiatowe: 

y Od dnia 1 wrzesnia 2012 r. w Miejscu Piastowym bedzie funkcjonowac nowe Gimnazjum 

Katolickie, gdzie organem prowadzacym bedzie Zgromadzenie Sw, Michala Archaniola. Dodal, 

ze bedzie to szkola spoleczna z uprawnieniami szkoly publicznej. Nauka w tym gimnazjum 

bedzie odplatna. 
Y Trwaja nabory do przedszkoli na terenie Gminy Miejsce Piastowe. Dodal, ze przygotowywane 

jest zarzadzenie w sprawie arkuszy szkol, w ktorym zostana przyjete nowe zasady 

funkcjonowania szkol. 

Y W roku biezacym odbeda silt trzy konkursy na dyrektor6w szk6l podstawowych tj.: 

w Glowience, w Lezanach i w Zalesiu. 

Y Rozpoczeto wstepna procedure zmierzajaca do powolania jednego oddzialu zlobka gminnego 

w Miejscu Piastowym. Dodal, ze jest mozliwe uzyskanie dofinansowania na prace adaptacyjne 

oraz na pierwszy okres funkcjonowania takiego zlobka. 

Sprawy r6ine: 
Y W dniu 15.03.2012 r. zostala podpisana umowa z Zakladern Remontowo - Budowlanym 

.Drozbud" z Rymanowa na wykonanie zadania pod nazwa .Budowa Domu Ludowego 
w miejscowosci Nizna Laka" na kwote 1.168.171,60 zl. Dodal, ze zadanie to, bedzie 

realizowane z Programu Rozwoju Obszarow Wiejskich. 

Y Apele 0 nie wypalanie traw nie przyniosly rezultatu, bo na terenie Gminy Miejsce Piastowe 

zostalo wypalonych ponad 200 ha. Dodal, ze akcje strazackie podejmowane sa niemal kazdego 
dnia. Najwiekszy przyklad spustoszenia wystapil w Miejscu Piastowym w kierunku na Lezany, 

gdzie pozar zagrazal budynkom mieszkalnym. 

Y W gminie rozpoczely silt prace porzadkowe na chodnikach oraz na placach gminnych. 

Y W6jt zwrocil silt do soltys6w 0 dyscypline przy realizacji budzetow soleckich. 

Y Podjeto inicjatywe wsp6lnej grupy zakupowej gmin osciennych z miastem Krosnem na zakup 

energii w formie przetargowej, by cenajednostkowa zakupu energii byla nizsza. 

Y Rozpoczal silt kolejny etap realizacji programu zwiazanego z wykluczeniem cyfrowym. Dodal, 
ze piec rodzin z Glowienki, ktore byly na liscie os6b zakwalifikowanych do otrzymania zestawu 

komputerowego nie uda silt podlaczyc do sieci Internet ze wzgledu na konfiguracje terenu. 

Przewodniczacy Rady zwrocil silt z pytaniem, czy wybudowana siec w ramach programu 
zwiazanego z wykluczeniem cyfrowym jest odrebna siecia, czy stano wi element funkcjonujacej 

gminnej sieci. Zasygnalizowal, ze nowo wybudowana siec zakloca funkcjonowanie gminnej sieci 

internetowej. 

W6jt wyjasnil, ze jest to odrebna siec internetowa. 
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4. Podejmowanie uchwal: 

1) Podjecie uchwaly w sprawie zmian w uchwale budietowej na 2012 rok. 

Zastepca Wojta przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian w uchwale budzetowej na 
2012 r. wraz z autopoprawka wedlug zwiekszen i zmniejszen w planach dochod6w i wydatk6w 
w poszczeg6lnych dzialach klasyfikacji budzetowej. 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz, 
przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 

i Ochrony Srodowiska poinfonnowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 
w sprawie zmian w uchwale budzetowej na 2012 rok. 

Wobec braku zgloszeri do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie. 

Uchwala Nr XXII/142/12 w sprawie zmian w uchwale budzetowej na 2012 rok wraz 

z autopoprawka zostala przyjeta jednoglosnie (13 glos6w - za) w glosowaniu jawnym. Uchwala 

stanowi zalacznik do protokolu. 

2) Podjecie uchwaly 0 zmianie uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miejsce Piastowe. 

Zastepca Wojta przedstawila projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem. W zwiazku 
z uzyskaniem dodatkowych dochod6w dokonano zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Miejsce Piastowe oraz w prognozie kwoty dlugu na lata 2012 - 2021 okreslonych 
w zalaczniku nr 1 do uchwaly nr XV1/103/11 Rady Gminy Miejsce Piastowe z dnia 20 grudnia 2011 
r. w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejsce Piastowe. Dodala, ze w 

wykazie przedsiewziec wprowadzono zmiane dotyczaca zwiekszenia nakladow w roku 2013 na 
przedsiewziecie .Rewitalizacja budynku domu ludowego w Rogach" 0 kwote 200.000 zl. Nastepnie 

"...	 zglosila autopoprawke do projektu uchwaly aby w ust. 3 w pkt 1) na koncu zdania dopisac "z 
powodu dodatkowego zakresu prac przewidzianych do realizacji, a nie objetych we wstepnym 

kosztorysie". 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz, 

przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 

i Ochrony Srodowiska poinfonnowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 
o zrmarue uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejsce 

Piastowe. 

Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie. 

Uchwala Nr XXII/143/12 0 zmianie uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miejsce Piastowe zostala przyjeta jednoglosnie (13 glos6w - za) w glosowaniu 
jawnym. Uchwala stanowi zalacznik do protokolu. 
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3) Podjecie uchwaly w sprawie wyodrebnienia w budiecie Gminy Miejsce Piastowe srodkow 
stanowiqcych fundusz solecki. 

W6jt przedstawil projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem. Zgodnie z art. 1 ust. 1 ustawy 

z dnia 20 1utego 2009 r. 0 funduszu soleckim (Dz. U. Nr 52, poz.420 z pozn. zm.) Rada Gminy 

rozstrzyga 0 wyodrebnieniu w budzecie gminy srodkow stanowiacych fundusz solecki, do dnia 31 

marca roku poprzedzajacego rok budzetowy, podejmujac uchwale, w kt6rej wyraza zgode a1bo nie 

wyraza zgody na wyodrebnienie funduszu w roku budzetowym. Wyodrebnione w budzecie srodki 

funduszu, beda przeznaczone na realizacje przedsiewziec sluzacych poprawie zycia mieszkaricow 
w poszczeg61nych solectwach Gminy Miejsce Piastowe. 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz, 

przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 

w sprawie wyodrebnienia w budzecie Gminy Miejsce Piastowe srodkow stanowiacych fundusz 

solecki, 

Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie. 

Uchwala Nr XXII/144/12 w sprawie wyodrebnienia w budzecie Gminy Miejsce Piastowe srodkow 

stanowiacych fundusz solecki zostala przyjeta w glosowaniu jawnym. Za przyjeciern uchwaly 
glosowalo 12 radnych, 1 osoba nie brala udzialu w glosowaniu. Uchwala stanowi zalacznik do 

protokolu, 

4) Podjecie uchwaly w sprawie przeksztalcenia Szkoly Podstawowej w Widaczu w Szkolf Filialna 
Szkoly Podstawowej im. Sw. Jana Kantego w Targowiskach z siedziba w Widaczu. 

Zastepca W6jta przedstawila projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem. Z dniem 31 sierpnia 

,..	 2012 r. przeksztalca sie Szkole Podstawowa w Widaczu w Szkole Filialna Szkoly Podstawowej im 

Jana Kantego w Targowiskach z siedziba w Widaczu 0 strukturze organizacyjnej k1as od I do III 

z oddzialern przedszkolnym. Uczniom klas od IV do VI przeksztalconej szkoly zapewnia sie 
mozliwosc kontynuowania nauki w Szkole Podstawowej w Targowiskach.. Przeksztalcona szkola 

w Widaczu wlaczona zostaje w strukture organizacyjna oraz w obw6d szkoly w Targowiskach. 

Zobowiazuje sie Dyrektora Szkoly Podstawowej w Targowiskach do wprowadzenia zmian 

w statucie szkoly, wynikajacych z wlaczenia w jej strukture organizacyjna przeksztalconej szkoly 

w Widaczu. Dodala, ze w zwiazku z powyzszym Gmina Miejsce Piastowe wystapila 0 wydanie 

opinii przez Podkarpackiego Kuratora Oswiaty w sprawie przeksztalcenia Szkoly Podstawowej 

w Widaczu. Pismem z dnia 22 1utego 2012 r., znak: WSP.542.74.2012 Podkarpacki Kurator 
Oswiaty wyrazil pozytywna opinie w niniejszej sprawie i odczytala jego opinie, Nadmienila takze, 
ze przedmiotowy projekt uchwaly przedstawiony zostal do zaopiniowania wladzom statutowym 

zwiazkow zawodowych, kt6re wyrazily pozytywna opinie do projektu uchwaly, 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 
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Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz, 

przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 

i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 

w sprawie przeksztalcenia Szkoly Podstawowej w Widaczu w Szkole Filialna Szkoly Podstawowej 
im. Sw, Jana Kantego w Targowiskach z siedziba w Widaczu. 

Glos zabral pan Andrzej Biel - Dyrektor SP w Widaczu, ktory na wstepie podziekowal 

radnym z Glowienki, Lezan i Widacza za podjecie inicjatywy w sprawie przeksztalcenia szkoly 

w Widaczu w szkole filialna, Nastepnie zwrocil sie z pytaniem, jakie beda losy od 1 wrzesnia 

2012 r. pieciu pracownikow tj. nauczyciela polonisty, nauczyciela wychowania fizycznego, 

sekretarki oraz dwoch sprzataczek, 

Zastepca W6jta wyjasnila, ze los tych pracownikow rozstrzygnie sie na etapie opracowania 

arkuszy organizacyjnych. Dodala, ze w przypadku szkoly w Widaczu taki arkusz bedzie 

opracowywal pan dyrektor szkoly i wykaze w nim, kto znajdzie zatrudnienie, a kto nie. Nadmienila, 

ze w szkole filialnej w Widaczu na pewno nie bedzie etatu sekretarki jak i nauczyciela jezyka 

polskiego. Co do etatu nauczyciela wychowania fizycznego, to liczba godzin z zaj~c ruchowych 

bedzie na pewno mniejsza. Nastepnie przypomniala, ze jak co roku dyrektorzy szkol przygotowuja 

arkusze organizacyjne szkol i dostarczaja je do zatwierdzenia Wojtowi Gminy. Gdy Gmina bedzie 

miala arkusze organizacyjne ze wszystkich szkol i gdy bedzie mozliwosc zatrudnienia tych 
nauczycieli w innych szkolach, to taka informacja zostanie przekazana. Co do pracownikow obslugi, 

to Y2 etatu woznej ze sprzataczka w zupelnosci zaspokoi potrzeby szkoly. 

Ponownie glos zabral pan Andrzej Biel - Dyrektor SP w Widaczu, ktory przypomnial, ze 

w uzasadnieniu w sprawie likwidacji szkoly w Widaczu bylo zapisane, ze w szkole w Targowiskach 

beda cztery etaty i nikt z nauczycieli nie pozostanie bez pracy. 

Zastepca W6jta wyjasnila, ze jesli wszystkie dzieci z Widacza z klas od IV do VI zapisza sie 

do szkoly w Targowiskach, to wtedy beda funkcjonowaly dwa rownolegle oddzialy. Dodala, ze 

decyzja w sprawie zatrudnienia nauczycieli zapadnie dopiero po zapoznaniu sie z arkuszami 

,... organizacyjnymi wszystkich szkol. 

Ponownie glos zabral pan Andrzej Biel - Dyrektor SP w Widaczu, ktory stwierdzil, ze z dniem 

31 sierpnia 2012 r. bedzie musial wypowiedziec umowe 0 prace, tym pracownikom, ktorzy nie 

zostana ujeci w arkuszu organizacyjnym. 

Zastepca W6jta przypomniala, ze dyrektor szkoly jest kierownikiem zakladu i to do niego 

naleza wszystkie sprawy kadrowe. 

Wobec braku kolejnych zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie. 

Uchwala Nr XXII/145/12 w sprawie przeksztalcenia Szkoly Podstawowej w Widaczu w Szkole 
Filialna Szkoly Podstawowej im. Sw. Jana Kantego w Targowiskach z siedziba w Widaczu zostala 

przyjeta jednoglosnie (13 glosow - za) w glosowaniu jawnym. Uchwala stano wi zalacznik do 

protokolu. 
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Przewodniczqcy obrad oglosil 10-minutowq (955 
- 10°5) przerwe w obradach. Po przerwie 

wznowiono obrady, realizujqc dalsze punkty porzqdku obrad. 

5) Podjecie uchwaly w sprawie okreslenia zasad udzielani i rozmiaru obniiek w realizacji 
tygodniowego obowiqzkowego wymiaru godzin zajfc nauczycieli, ktorym powierzono 
stanowiska kierownicze w szkolach, dla ktorych' organem prowadzqcym jest Gminy Miejsce 
Piastowe. 

Zastepca W6jta przedstawila projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem. Koniecznosc podjecia 
przedmiotowej uchwaly wynika z potrzeby dostosowania jej postanowien do aktua1nego brzmienia 
art. 42 ust. 6 i ust. 7 pkt 2 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczycie1a oraz zmiany 
struktury organizacyjnej niekt6rych szkol prowadzonych przez Gmine Miejsee Piastowe oraz 
sytuacji spoleczno - ekonomicznej Gminy Miejsce Piastowe zwiazanej z ciagle zmniejszajaca sie 
Iiczba uczni6w. 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz, 
przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Ro1nictwa 
i Ochrony Srodowiska poinformowa1i, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 
w sprawie okreslenia zasad udzie1ani i rozmiaru obnizek w rea1izacji tygodniowego obowiazkowego 

wymiaru godzin zajec nauczycie1i, kt6rym powierzono stanowiska kierownicze 
w szkolach, d1a kt6rych organem prowadzacym jest Gminy Miejsee Piastowe. 

Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie, 

Uchwala Nr XXII/146/12 w sprawie okreslenia zasad udzie1ani i rozmiaru obnizek w rea1izacji 
tygodniowego obowiazkowego wymiaru godzin zajec nauczycie1i, kt6rym powierzono stanowiska 
kierownicze w szkolach, d1a kt6rych organem prowadzacym jest Gminy Miejsce Piastowe zostala 
przyjeta jednoglosnie (13 glos6w - za) w glosowaniu jawnym. Uchwala stanowi zalacznik do 

,.. protokolu, 

6) Podjecie uchwaly w sprawie okreslenia tygodniowego obowiqzkowego wymiaru godzln zajfc 
pedagogow, psychologow, logopedow i doradcow zawodowych zatrudnionych w szkolach, dla 
ktorycb organem prowadzqcym jest Gmina Miejsce Piastowe. 

Zastepca W6jta przedstawila projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem. Koniecznosc podjecia 
w/w uchwaly wynika z potrzeby dostosowania jej postanowien do art. 42 ust. 7 pkt 3 ustawy z dnia 
26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela oraz bardzo duzej 1iczby dzieci wymagajacych pomocy 
psycho1ogiczno - pedagogicznej. W zwiazku z powyzszym usta1a sie tygodniowy obowiazkowy 
wymiar godzin zajec pedagog6w, psycholog6w, logoped6w i doradc6w zawodowych zatrudnionych 
w szkolach, w wymiarze 30 godzin. 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz, 
przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 
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i Ochrony Srodowiska poinfonnowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 

w sprawie okreslenia tygodniowego obowiazkowego wymiaru godzin zajec pedagogow, 
psycholog6w, Iogopedow i doradc6w zawodowych zatrudnionych w szkolach, dla ktorych organem 
prowadzacym jest Gmina Miejsce Piastowe. 

Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie. 

Uchwala Nr XXII/147/12 w sprawie w sprawie okreslenia tygodniowego obowiazkowego wymiaru 
godzin zajec pedagogow, psycholog6w, logopedow i doradcow zawodowych zatrudnionych 

w szkolach, dla ktorych organem prowadzacym jest Gmina Miejsce Piastowe zostala przyjeta 
jednoglosnie (13 glosow - za) w glosowaniu jawnym. Uchwala stanowi zalacznik do protokolu, 

7) Podjecie uchwaly w sprawie zgody na obciqienie sluiebnoscia gruntowq nieruchomosci 
stanowiqcej wlasnosc Gminy Miejsce Piastowe. 

W6jt przedstawil projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem. Przedmiotowa uchwala dotyczy 
zgody na obciazenie sluzebnoscia gruntowa, nieruchomosci oznaczonej dzialka nr 817, polozonej 
w Miejscu Piastowym, stanowiacej wlasnosc komunalna gminy i nastepuje w zwiazku z wnioskiem 
E.F.Progress IX Sp. z 0.0. oraz wykonanym przylaczcm energetycznym, zasilajacym obiekt 

budowlany usytuowany na dzialce nr 1719/6 w Miejscu Piastowym, stanowiacej wlasnosc 
Superhobby Market Budowlany Sp. z 0.0. z siedziba w Warszawie, ul. Krakowska 102. 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz, 

przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Srodowiska poinfonnowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 
w sprawie zgody na obciazenie sluzebnoscia gruntowa nieruchornosci stanowiacej wlasnosc Gminy 

Miejsce Piastowe. 

,.. Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie. 

Uchwala Nr XXII/148/12 w sprawie zgody na obciazenie sluzebnoscia gruntowa nieruchomosci 
stanowiacej wlasnosc Gminy Miejsce Piastowe zostala przyjeta jednoglosnie (13 glosow - za) 
w glosowaniu jawnym, Uchwala stanowi zalacznik do protokolu. 

8) Podjecie uchwaly w sprawie odmowy zmiany uchwaly Nr XIVI124107 Rady Gminy Miejsce 
Piastowe z dnia 28 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego " Glowienka 4" w Gminie Miejsce Piastowe. 

Radny Andrzej Wilga - Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej przedstawil opime Komisji 
Rewizyjnej z dnia 12 marca 2012 r. do sprawy zawartej w pismie z dnia 19.12.2012 r., wniesionego 
przez Panstwo Aleksandre Uliasz Ziobrowska i Tomasza Ziobrowskiego do Rady Gminy Miejsce 
Piastowe w sprawie wezwania do usuniecia naruszenia interesu prawnego przez zmiane uchwaly 
Nr XIV/12412007 Rady Gminy Miejsce Piastowe z dnia 28 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego "Glowienka 4" w Gminie Miejsce Piastowe. 
Dodal, ze Komisja Rewizyjna po przeanalizowaniu sprawy oraz po zapoznaniu silt z opinia 
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glownego projektanta z Podkarpackiego Biura Planowania Przestrzennego Oddzial Zamiejscowy 

w Krosnie stwierdzila, ze postanowienia uchwaly Nr XIV/124/07 z dnia 28 grudnia 2007 r. nie 

naruszaja interesu prawnego lub uprawnienia wnioskodawcow, jak rowniez brak jest naruszenia ta 
uchwala obowiazujacego prawa. 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz, 
przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 

i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 

w sprawie odmowy zmiany uchwaly Nr XIVI124/07 Rady Gminy Miejsce Piastowe z dnia 

28 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 

"Glowienka 4" w Gminie Miejsce Piastowe. 

Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie. 

Uchwala Nr XXII/149112 w sprawie odmowy zmiany uchwaly Nr XIVI124/07 Rady Gminy Miejsce 

Piastowe z dnia 28 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia Miej scowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego "Glowienka 4" w Gminie Miejsce Piastowe zostala przyjeta jednoglosnie (13 
glosow - za) w glosowaniu jawnyrn, Uchwala stanowi zalacznik do protokolu. 

9) Podjecie uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi. 

Radny Andrzej Wilga - Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej przedstawil opirue Komisji 

Rewizyjnej z dnia 12 marca 2012 r. dotyczaca skargi wniesionej przez grupe mieszkancow 

miejscowosci Miejsce Piastowe 0 zbadanie zgodnosci z prawem dzialan Wojta Gminy Miejsce 

Piastowe zwiazanych z przebudowa drogi krajowej ill 28. Dodal, ze Komisja Rewizyjna po 

przeanalizowaniu sprawy oraz po zapoznaniu silt z pismami: Generalnej Dyrekcji Dr6g Krajowych 

i Autostrad w Rzeszowie oraz Karpackiego Centrum Obslugi Inwestycji w Krosnie stwierdzila, ze 

dzialania W6jta Gminy Miejsce Piastowe podejmowane byly w przedmiotowej sprawie z nalezyta 

"..	 starannoscia, z poszanowaniem przepisow prawa przy uwzglednieniu interesow mieszkancow, 

ktorych nieruchomosci sa polozone w obszarze budowy drogi krajowej ill 28 i uznala skarge za 

bezzasadna, 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz, 

przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 

i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 

w sprawie rozpatrzenia skargi. 

Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie, 

Uchwala Nr XXII/150/12 w sprawie rozpatrzenia skargi zostala przyjeta jednoglosnie (13 glosow 

za) w glosowaniu jawnym. Uchwala stanowi zalacznik do protokolu. 

9 



Przewodniczqcy obrad oglosil 15-rninutowq (1045 
- 1100 

) przerwe w obradach. Po przerwie 
wznowiono obrady. 

10) Podjecie uchwaly w sprawie przystqpienia Gminy Miejsce Piastowe do .Podkarpackiego 
Programu Odnowy Wsi na lata 2011- 2016". 

Wojt przedstawil projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem. W zwiazku z powolaniem przez 
Zarzad Wojew6dztwa Podkarpackiego .Podkarpackiego Programu Odnowy Wsi na lata 2011 
2016" i utworzeniem tzw. Grupy pilotazowej konieczne jest podjecie uchwaly przez Rade Gminy 

Miejsce Piastowe 0 wyrazeniu woli przystapienia do w/w Programu. Do Grupy pilotazowej 
Programu wskazane zostalo solectwo Rogi. Nastepnie omowil ce1e i zalozenia Podkarpackiego 
Programu Odnowy Wsi oraz wspomnial 0 wymaganiach, jakie musi spelnic wskazane do Programu 
solectwo. Dodal, ze na koordynatora gminnego Programu zostanie powolany pracownik Urzedu 
Gminy - Pani Dorota Moson - Pyter. 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz, 
przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 
w sprawie przystapienia Gminy Miejsce Piastowe do .Podkarpackiego Programu Odnowy Wsi na 
lata 2011 - 2016". 

Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie. 

Uchwala Nr XXII/151/12 w sprawie przystapienia Gminy Miejsce Piastowe do 
.Podkarpackiego Programu Odnowy Wsi na lata 2011 - 2016" zostala przyjeta jednoglosnie (13 
glos6w - za) w glosowaniu jawnym. Uchwala stanowi zalacznik do protokolu. 

11) Podjecie uchwaly w sprawie .Programu opieki nad zwierzetami bezdomnymi oraz 
,... zapobiegania bezdomnosci zwierzqt na terenie Gminy Miejsce Piastowe w 2012 r.". 

W6jt przedstawil projekt uchwaly wraz z uzasadnieniem. Podjecie przedmiotowej uchwaly 
jest konieczne w zwiazku z nowelizacja ustawy 0 ochronie zwierzat, kt6ra weszla w zycie z dniem 
1 stycznia 2012 r. Zmieniony art. 11 a w/w ustawy zobowiazuje Rade Gminy do okreslenia 
w drodze uchwaly, corocznie do dnia 31 marca kazdego roku, programu opieki nad zwierzetami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzat. W zwiazku z powyzszyrn przygotowany 
zostal Program opieki nad zwierzetami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzat na 
terenie Gminy Miejsce Piastowe, kt6ry obejmuje swoim zakresem realizacje takich zadan jak: 
zapewnienie bezdomnym zwierzetom miejsca w schronisku dla zwierzat, opieke nad wolno 
zyjacymi kotami i ich dokarmianie, odlawianie bezdomnych zwierzat, obligatoryjna sterylizacje 
alba kastracje zwierzat w schroniskach dla zwierzat, poszukiwanie wlascicieli dla bezdomnych 
zwierzat, usypianie slepych miot6w, wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca 
dla zwierzat gospodarskich, zapewnienie calodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach 
zdarzen drogowych z udzialem zwierzat. Dodal, ze sprawa programu opieki nad zwierzetami 
bezdomnymi byla dyskutowana na Konwencie W6jt i Burmistrz6w. Dodal, ze przepisy, kt6re 
reguluja te kwestie na dzien dzisiejszy sa przepisami nierealnymi i trudnymi do zaakceptowania na 
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terenach wiejskich, lacznie z przeznaczaniem srodkow na niektore z wymienionych zadan. 

Wspornnial, ze Program uzyskal pozytywna opinie od trzech k61 lowickich funkcjonujacych na 

terenie Gminy Miejsce Piastowe oraz negatywna opinie od Powiatowego Lekarza Weterynarii 
w Krosnie, Wojt zwrocil sie do radnych 0 przyjecie przedstawionego Programu. 

Przewodniczacy Rady poprosil 0 przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy. 

Radny Janusz Kosztyla - wiceprzewodniczacy Komisji Budzetowo-Gospodarczej oraz, 

przewodniczacy Komisji Edukacji i radny Ryszard Lenik - przewodniczacy Komisji Rolnictwa 

i Ochrony Srodowiska poinformowali, ze Komisje pozytywnie zaopiniowaly projekt uchwaly 

w sprawie .Programu opieki nad zwierzetami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdornnosci 
zwierzat na terenie Gminy Miejsce Piastowe w 2012 r.", 

Wobec braku zgloszen do dyskusji, Przewodniczacy Rady zarzadzil glosowanie. 

Uchwala Nr XXIIl152112 w sprawie .Programu opieki nad zwierzetami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomnosci zwierzat na terenie Gminy Miejsce Piastowe w 2012 r." zostala przyjeta 

jednoglosnie (13 glosow - za) w glosowaniu jawnym, Uchwala stano wi zalacznik do protokolu. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

Przewodniczacy Rady odczytal pismo skierowane do Rady Gminy Miejsce Piastowe od 

Zgromadzenia Ksiezy Redemptorystow za podjecie stanowiska wspierajacego Telewizje Trwam. 

Pismo w zalaczeniu do protokolu, 

Wojt poinformowal, ze przygotowany zostal regulamin dotyczacy cmentarzy komunalnych 

w Gminie Miejsce Piastowe. W zwiazku z powyzszym zaproponowal zorganizowac spotkanie 

z radnymi w formie posiedzenia Komisji w sprawie ustalenia oplat zwiazanych z funkcjonowaniem 

cmentarzy. Przypomnial, ze oprocz Glowienki i Wrocanki wszystkie pozostale parafie uzyskaly 

zgody od Kurii na przejecie przez Grnine Miejsce Piastowe cmentarzy. 

Radny Andrzej Wilga zawrocil sie z nastepujacyrni pytaniami: 

- jak przedstawia sie sprawa budynku tzw. .Kuzni" znajdujacego sie na zbiegu ulic Szkolnej 

i Dworskiej w Miejscu Piastowym, 

- 0 podjecie dzialan zmierzajacych do obciecia wystajacych galezi drzew zwisajacych 
bezposrednio na chodnik i droge ul. Szkolna w Miejscu Piastowym. 

Radny Ryszard Lenik zwrocil sie z pytaniem na jakim etapie jest sprawa remontu drogi 

z Glowienki na Dolna Wrocanke. 

W6jt udzielil odpowiedzi na zlozone pytania i wnioski: 

- Odnosnie budynku .Kuzni" - wlascicielem budynku jest Zgromadzenie Sw. Michala Archaniola 
w Miejscu Piastowym. Dodal, ze temat ten byl juz wielokrotnie poruszany, obecnie decyzja 
nalezy do konserwatora zabytk6w, gdyz budynek ten, jest wpisany do rejestru zabytk6w. 

- Odnosnie obciecia zwisajacych galezi - w zwiazku z tym, ze dw6r i park sa wpisane do rejestru 
zabytk6w, to na taki zabieg pielegnacyjny musi bye zgoda konserwatora zabytk6w. 

W zgloszonej sprawie zostana poczynione odpowiednie kroki. 
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- Odnosnie drogi laczacej Glowienke z Dolna Wrocanka - po uzupelnieniu dokumentow wniosek 
w sprawie odbudowy drogi zostal pozytywnie oceniony i dopuszczony do kolejnego etapu. 

Pan Stanislaw Muszynski - Soltys solectwa Rogi zwrocil sie z pytaniem kiedy planowany jest 
remont sali Domu Ludowym w Rogach. 

Radna Maria Glazer zaapelowala 0 podjecie dzialan w celu zmuszenia wlascicieli dzialek do 
wykaszania traw. Uwaza, ze gdyby wlasciciel danej dzialki zostal ukarany, to by ta trawe kosil, a nie 
podpalal. 

Radny Czeslaw Kopczak poruszyl sprawe niezamieszkalego domu na Widaczu, ktory moze 
stwarzac zagrozenie z powodu jego stanu technicznego. 

W6jt udzielil odpowiedzi na zlozone pytania i wnioski: 

- Odnosnie remontu sali - w niedlugim czasie zostanie ogloszony przetarg na remont Domu 

Ludowego w Rogach. Dodal, ze pierwszy etap remontu dotyczyc bedzie wymiany dachu 
i elewacji na calym obiekcie, natomiast drugi etap dotyczyc bedzie remontu wewnatrz budynku. 

- Odnosnie wykaszania i wypalania traw - Gmina nie moze karac, moze jedynie zglosic do 
Agencji zajmujacej sie doplatami dla rolnictwa fakt wypalania traw na okreslonych dzialkach. 
Jesli na okreslone dzialki sa doplaty, to Agencja w takich przypadkach moze ukarac 
ograniczeniem doplat od 5% do 100%. 

- Odnosnie niezamieszkalego domu w Widaczu - wniosek radnego zostanie zgloszony do 
Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego 0 ocene stanu technicznego tego obiektu, 
Dodal, ze wniosek zostanie poszerzony 0 inne budynki w terenu Miej sea Piastowego, ktorych 
stan techniczny moze stwarzac zagrozenie. 

Pani Teresa Sirko - Soltys solectwa Glowienka zwrocila sie z pytaniem czy jednostki OSP 
z Gminy Miejsce Piastowe biora udzial w akcjach gaszenia pozarow w innych gminach. 

W6jt wyjasniajac potwierdzil udzial jednostek OSP z terenu Gminy Miejsce Piastowe 
w akcjach gasniczych w gminach osciennych. Podobnie jak jednostki z osciennych gmin 
uczestnicza w akacjach gasniczych na naszym terenie, gdy zaistnieje taka potrzeba. Dodal, ze 
ekwiwalent placony jest za wszystkie akcje gasnicze. 

Przewodniczacy Rady przypomnial radnym 0 skladaniu oswiadczen majatkowych, ktorych 
termin skladania uplywa 30 kwietnia 2011 r. 

6. Zamkniecie obrad. 

W zwiazku z tym, ze nie zgloszono wiecej interpelacji i wnioskow Przewodniczacy Rady 
zlozyl wszystkim obecnym na sali zyczenia z okazji zblizajacych sie Swiat Wielkanocnych 
i zamknal 0 godz. 1140 obrady XXII sesji Rady Gminy Miejsce Piastowe. 

Na tym protokol zakonczono. 

Pro~~6~~=zila: 
Ewa Rajche'f- inspektor OA 
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